
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej 

w dniu 18 września 2007 r.

SE-PO. 0063-2-11/07

Skład Komisji:

Grażyna Strączek- Przewodnicząca Komisji- obecna
Ireneusz Gawroński-Zastępca Przewodniczącej-obecny
Marcin Musiał- Członek Komisji-obecny
Jolanta Moćko-Członek Komisji-nieobecna
Wiesław Konderak-Członek Komisji-obecny
Andrzej Świątek-Członek Komisji-obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Marek Mrozowski-Burmistrz Miasta, Sławomir Święch 
Przewodniczący Rady Miejskiej.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
Wykonanie budżetu Miasta za I półrocze 2007r.
Sprawy bieżԁące

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Powitał członków Komisji Finansowo-Budżetowej.
- Przechodzimy do omówienia sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za I półrocze 
2007r. Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie.



Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia informację z wykonania budżetu Miasta Czeladź za I półrocze oraz za okres 8 miesięcy.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Ireneusz Gawroński- Zastępca Przewodniczącego Komisji
Wiesław Konderak-Członek Komisji
Andrzej Świątek-Członek Komisji
Grażyna Strączek-Członek Komisji

Po zakończonej dyskusji Komisja wypracowała następujące wnioski:

Komisja wnioskuje o przygotowanie szczegółowej informacji dot. należności wymagalnych za 9 miesięcy na 
posiedzenie Komisji, które odbędzie się w listopadzie.

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Komisja wnioskuje o przygotowanie informacji dot. rozdziału 8013-  dowożenie uczniów do szkółᴁ   na 
posiedzenie Komisji w miesiącu listopadzie Br. 

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Proszę o przegłosowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Czeladź za I półrocze 
2007r. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Czeladź za I półrocze 
2007r. została pozytywnie zaopiniowana  przez Komisję.



Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych związanych z kwestią finansów. 
- Proszę panią Skarbnik o omówienie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok. 

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007r.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Andrzej Świątek Członek Komisji

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Proszę o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok. Kto z 
państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok został 
pozytywnie zaopiniowana  przez Komisję.

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących uchwale budżetowej.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Grażyna Strączek  Przewodnicząca Komisji
Sławomir Święch- Przewodniczący Rady Miejskiej
Andrzej Świątek-Członek Komisji
Marek Mrozowski-Burmistrz Miasta

Komisję opuścił Radny I. Gawroński

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji



- Proszę o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących uchwale budżetowej.
- Kto z państwa jest za?

GŁOSOWANIE 
3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących uchwale budżetowej został pozytywnie 
zaopiniowana  przez Komisję.

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty do opłat rocznych z 
tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd.  Projekt uchwały dot. MOPS i MOSiR.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia projekt uchwały

DYSKUSJA

W dyskusji brali udział wzięli:

Andrzej Świątek- Członek Komisji
Marek Mrozowski-Burmistrz Miasta 

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Czy są jeszcze jakieś pytania do materiałów sesyjnych?

Komisja nie zgłosiła uwag do materiałów sesyjnych. 

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Przechodzimy do spraw bieżԁących. Czy są jakieś pytania, uwagi państwa w tym punkcie?

Komisja ustaliła termin swojej Komisji na środę godz. 8.30

Grażyna Strączek - Przewodnicząca  Komisji

- Zamykam posiedzenie Komisji.

             Przewodnicząca 



Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 


